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 סמוכה בעברית לי א סבוק  יחפשו אותי בפי

 חברים ,   17במועצה  למועצת העירייה    להתמודד החלטתי  
 חפשו בגוגל :אלי סמוכה . 

 בעניין רן קוניק  ר"ג גבעתיים  וידיעות  "  גלובס "חפשו באינטרנט עיתון 
 
 

. ההצבעה  30.10.2018הבחירות ייערכו ב
    במעטפה הלבנה עם פתק לבן עליו רשום 

 ע

גבעתיים במרכז בראשות אלי סמוכה 
 עו"ד למועצת העירייה " 

בחמש השנים האחרונות כולם עצמו 
ח מקיר לקיר  עיניים וישבו כמו שטי

בקואליציה מקיר לקיר ,בחמש השנים  
הבאות אני אפקח עיניים על הנעשה  

.השיטה הבולשוויקית שולטת  בעירייה 
 יש רק מועמד יחיד לראשות העירייה . 

 
מציגה מועמדיה  גבעתיים במרכז 

בחמישייה  למועצת העירייה ,
נשים.   60%נשים, כלומר  3הראשונה   

 המועמדים :
 1 עו"ד אלי סמוכה ,סגן ראש העיר  

עורכי  2בנים , 3גבעתיים לשעבר,אב ל
 דין והשלישי מסיים לימודי משפטים .

   BA  ) אישה  ( פישבויים גלית.2
 11מרח ערבי נחל ביטוח 

אשת עסקים ,,)אישה( גוולי אילנה.3
 מרח' גולומב בעבר ,

מנהל עסקים ,אב    MA שרוני יואב
 . לבן מרח' הכנסת 

לימודי מזרח    BA ,)אישה( פרנק טל.4
באוניברסיטת אסיה והשפה היפנית 

,ראש לשכת שגריר ישראל ביפאן  ת"א 
לשעבר ומרכזת פורום הגנה על חתולי  

 מרח ל"ה  הקהילה ,
מנהל ברשת שיווק , רח' אורן כהן ,.5

 זבוטינסקי .
מהנדס גיאודט ומודד   ,משולם יוסף .6

 ,מנהל לשעבר באגף המדידות מוסמך ,
 גמלאי , רח בן צבי,   

 

 מצע הבחירות:

תוכנית מתאר המאפשרת  הכנת .1
אישורי תמ"א ואישורי פינוי בינוי  

 בהליכים מזורזים.  

 

מעונות יום נוספים  8להקים .2
חודשים ומעלה,  3לפעוטות מגיל 

שטחים ציבוריים ולסבסד את מעונות  ב
₪   1,000כך שעלות לכל פעוט תהיה עד 

₪ במעונות פרטיים . 3300,במקום כ  
 

נון עובדי מנגאת   30%לצמצם ב . 3
. עירייה   

הבאים: מנכ"ל,  העובדים  החלפת . 4
מחלקת רישוי   תמהנדסת העיר, מנהל 

בהנדסה, מנהל רישוי עסקים, מנהל  
פיקוח עירוני, מנהל השיטור העירוני  

מספר רב של מינויים פוליטיים  ועוד 
. גם בקהילתיים   

 

. החלפת כל נציגי העירייה בתאגיד  5
מי גבעתיים עקב היעדר בקרה ראויה  

על פעולות מי גבעתיים, דרישתי  
להגדלת קוטר צינורות מהשופכין 

המוחלפים במסגרת חידוש התשתיות  
. נענתה בצורה לקונית  

 

. טיפול במטרדי רעש מבתי העסק  6
ואכיפת   23:00הפועלים לאחר השעה 

חוק העזר לעניין פתיחה וסגירה של  
  העסקים

. השקעה בפעילות לגמלאים, כיום 7
מרבית פעולות העירייה מתרכזות סביב 

גמלאים מקורבים, גמלאים   250כ
נמצאים ברשימת הגמלאים  שאינם 

המקורבים לא מצליחים להשתתף  
באירועי העירייה לגמלאים. חלק נכבד  

מגמלאי גבעתיים, במיוחד באזור 
המזרחי של גבעתיים, נוהג לקבל  
שירותים מעיריית רמת גן כחלק  

מפעילות מפעלי בית עמנואל לגמלאים  
 הפועלים ברח' חיבת ציון ברמת גן.

 

שקיפות בפעולות העירייה  ל אפעל . 8
ותאגידי העירייה כמו קהילתיים, 

חברת יעד, מי גבעתיים. מדובר בגופים 
שחלקם דואליים, כלומר הם מעין 

עירוניים וחלקם מתנהלים בהיעדר  
שקיפות מוחלטת וכתוצאה מכך 

שאנחנו מכסים צוברים חובות   

 

 

.לחייב בדיקה יסודית בעמותת 9
קהילתיים שהיא חממה למינויים  

פוליטיים בשליטת ראש העירייה ,לכן  
נכסים רבים עברו לניהול קהילתיים  

 כדי לסדר גובים בלי מכרז למקורבים ,

  900צברה חוב של  קהילתיים לדוגמה
 אלף ₪, 

גנים ציבוריים בצפון ומערב   הוספת  10
מהגנים הציבוריים  90%העיר. 

נמצאים במחצית הדרומית של העיר  
גבעתיים. תושבי רמת גן מאוד נהנים  

מהגנים ומהפארקים הסמוכים 
אליהם. כמחצית מאורחים בפסטיבל 

אירועי הקיץ, שנראה לחלק  
מהתושבים, כפסטיבל תעמולת בחירות  

.חוץ של ראש העירייה, היו תושבי   

. מחסור במקומות חניה. ראש  11
  38העיריה מאשר פרויקטים של תמ"א 

ללא הוספת מקומות חניה ובכך 
למעשה מבצע ראש העיריה את  

החלטתו להפוך את העיר לגוש בטון  
קוניק ויוי לטלי ומושיק אחד גדול. 

  16ו 14ויצמן  בבניין ברח' אישרו 
בניין   כל   יחידות דיור מעל 11הוספת 

 תוספת חנייה .הקיים ללא 
 

 11. חתולי הקהילה . 

קוניק ויוי מושיק וטלי לא דאגו לחתולי  
ולא הסדירו פינות חסרי הבית הקהילה 

.ולא עיקור וסירוס האכלה מקורות   

 
. בדיקת כל מקבלי ההנחות בארנונה  12

 וכל מקבלי מקום חנייה השמור לנכה.
 

. טיפול ברכב נטוש ברוח  הצעת 13
החוק שיזמתי בעניין ומונחת על שולחן  

.הכנסת   
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קוניק הבטיח לפרסם מכרז  14
לשירותי פרסום החוצות של 

טקסימידיה בבעלות בעלי המקומון 
חברי   3,אפעל אם יהיה לי  103ורדיו 

במועצה לפרסום מכרז לשירות זה 
,קוניק לכלך את ידיו בעיסקה עם 

טקסימידיה , אתם מוזמנים לחפש  
 בגוגל טקסימידיה ורן קוניק .

 

 הישגים ופעולות של סמוכה אלי בעבר: 
 

עמד בראש סניף שינוי גבעתיים, היה  
חבר נשיאות מועצת שינוי, הגוף הכי 

גבוה במפלגת שינוי לפני חברי 
 הכנסת. 

 

שנים במתן ייעוץ  7מתנדב מזה כ
משפטי למעוטי יכולת בקרית אונו 
במסגרת משרד הרווחה, במסגרת 

 שי"ל. 

 

 חתום על התקן הישראלי לאופניים.

שנים למען    15הראשון והיחידי שפעל כ
 שבילי אופניים במדינת ישראל.

 

חבר הנהלת המועצה הלאומית למניעת  
 תאונות דרכים בטרם פורקה.

 

הכנת הצעת חוק לפינוי רכב נטוש  יזם
בהליך מזורז, הצעה המונחת כיום על  

 שולחן הכנסת. 

ממיסדי ספורט מירוצי וטיולי  
 האופניים בישראל .

 

שינוי תוכנית המרתפים שיכללו את כל  
שטח המגרש ולא רק את מה שנמצא  

 מתחת למבנה. 

אישור התקנת חדר שירותים ומקלחת  
וחדר על הגג בתקופה בה חדר על הגג  

מ"ר בלבד.   23היה בשטח   

 

יזם ודחף את הקמת הקיר האקוסטי 
 בצמוד לרחוב קפלנסקי. 

 

יזם ודחף החלפת שמה של דרך השלום 
 לדרך רבין. 

 

פתח את אולמות הספורט בסופי 
השבוע ובאמצע השבוע לשימוש הקהל  

עד   1999בשנים   הרחב, ללא תשלום
2001   

 

פעלי ספורט רבים במסגרת מיזמתי 
הספורט הקהילתי בו אפשרו לאלפי  

מגבעתיים לעסוק ומבוגרים תלמידים 
בפעילות ספורטיבית בשעות אחר  

ללא תשלום   ובסופי שבוע , הצהריים
. 2001עד  99בשנים   

 

הוצאת קו האוטובוס מרחוב שינקין  
 והעברתו לרחוב כצנלסון. 

 

מבנה של גן   הסבת מאבק למניעת 
לבית כנסת . רותם ילדים ברחוב  

  
נלחמתי והצלחתי להקים גינה ציבורית  
ברחוב ארלוזורוב כאשר העירייה עמדה  

למסור את שטח הגינה לאישיות 
 ציבורית. 

נלחמתי בהפעלת המשדרים ברחוב 
המר"י בגבעתיים, מאבק שהובלתי  

 לבד במשך מספר שנים. 

 

פעלתי להחלפתם של מהנדסי ערים 
. שלא התאימו לתפקיד   

 
חשפתי ראשון ולבד את העסקה .

המסריחה של מכירת "המכתש "מגרש  
 הכדורגל של "הפועל ר"ג גבעתיים "

 

ומה קורה ברשימות המתמודדים 
 למועצה ? 

לשלוש    הציבור הדתי חרדי מתחלק 
: מושיק  1   העומדים בראשם   רשימות

:לטלי  3: תמיר מיגדל, 2גולדשטיין , 
תמיר מגדל זוכה לאהדה רבה  ארגמן .

 בציבור הציונות הדתית והחרדית .

 

טלי ארגמן מייצגת את הדתיים 
לפני  והחרדים ואת חלק מהליכוד,

שטלי ארגמן רצה בראשות הליכוד, 
חברי    4הליכוד כיהן במועצה עם 

 מועצה, טלי ריסקה את הליכוד 

הינם  חלק לא מבוטל מהתמיכה בטלי 
מקבלי הנחות בארנונה כאשר טלי  
.הינה הרוח החייה במתן ההנחות   

 
ויוי וולפסון מרץ. ויוי טוענת כי אינה  

מבינה הרבה בתכנון ובנייה ועל כן ויוי 
גולדשטיין ולרן קוניק  אפשרה למושיק

לעשות כטוב בעיניהם בועדת המשנה  
היעדר התוצאה : לתכנון ולבניה. 

תוכנית מתאר התוקעת את כל 
פינוי בינוי  ו 38תמ"א הפרויקטים של   

 
 נכסיויוי וולפסון אפשרה שימוש ב

העירייה ובכספי העירייה לפרויקט 
ששמו "מורשת ישראל", פרויקט 

שלמעשה היווה שימוש בכסף ציבורי 
לצורכיה של הסיעה הדתית במועצת 

 העירייה.  

 

 הגמלאים בראשות בני רייך  

דאג בעיקר לקבוצת גמלאים המונה 
חלק מגמלאי גבעתיים  , גמלאים  250

 נעזרים בעיריית ר"ג ומשתתפים 
פעילות מפעלי בית עימנואל לגמלאים  ב

 ולא יצביעוהם ברח חיבת ציון בר"ג 
 לבני רייך. 

 

  חצר שיזוף בחצר העירייה: 
ברח' המעיין נמצאים משרדי כיבוי  

אש, תברואה וחלק ממשרדי המוקדם 
במקום נמצאת חצר השיזוף   העירוני.

 העירונית. 

 

הקומבינה של רן קוניק עם המחנה  
 הציוני:

 הליכודניק שהפך למפאניק  

 

אמיר ,עזר ועוזר לראש   חמיאס
אשתו התקבלה  העירייה ,מדוע ? 

. לתפקיד בכיר בעירייה   

 

 מיוחדיםהוועדה למתחמים  .
שר האוצר משה כחלון הבין שלעיריות  
של   פרויקטים  לקיים  אינטרס  אין 

לא מקבלות    38תמ''א   והעיריות  מאחר 
 אגרות והיטלים בגין בנייה זו. 

 בנייה בגבעתיים  הקפאות
 .הקפאת הבנייה נשמרה בסוד ?מדוע 

 תוכנית מתאר  
י על  התרעת  וחצי לפני למעלה משנתיים

העירייה   ראש  מתאר,  תוכנית  היעדר 
כי אדריכלית בשם   לפרסם  והחל  נבהל 

 נעמה מליס מכינה תוכנית מתאר, 
היה צריך לפרט מהם   רן קוניק  לדוגמה  

הדיור  יחידות  מס'  לעניין  הנחיות 
גובה   מה  הדירות,  גודל  מה  לדונם, 

שכונה  הבניינים יאושר     ,  בכל  מתי 
כאשר ראש העירייה  עירוב שימושים ?

לנעמה   שהעביר  הנחיות  מפרסם  לא 
. או 1מליס קיימות שתי אפשרויות      

 שלא העביר הנחיות. 
 .ד לפרסם את ההנחיות . או שמפח2
 

 ראש העירייה בפאניקה 
העירייה,   קופת  את  מדלל  קוניק  רן 

בכ ומחלק,  מדפיס    30,000-מפיק, 
ידיעות  חוברות,  ועסקים,  דואר  תיבות 
העירייה   מקופות  גוזלות  אשר  והודעות 

  מיליוני שקלים בקדנציה בודדת.
 
דירות    1,150:נמחקו    מתחם ההסתדרות 

לעשות  חשבו  כי  המקורית  מהתוכנית 
להם   הצליח  ולא  התושבים  על  קופה 

 דירות . 1,150.כמה מליארדים שווים 
 

 במעטפה לבנה   עהצבע 
העין של אלי סמוכה שחשף את מכירת  

בעירייה    תפקח    המכתש   הנעשה  על 
 ובכספי הציבור 
  כיהנתי   ,לצד התושבים  לחמתי ואלחם  

שנים במועצת העירייה,    20בעבר במשך  
 וחלק מהתקופה סגן ראש עירייה.

וכל  החשבוניות  כל  להצגת  יפעל 
ההסכמים של קהילתיים ושל יעד ושל  

 מי גבעתיים לציבור הרחב 


